
Klaas van der Haring, lid van de Technische Commissie: 

 

‘De TC kan wel wat versterking gebruiken.’ 

 

Geen wedstrijd zonder onafhankelijke scheidsrechter. Bij het fierljeppen is het de Technische 

Commissie die toeziet op een veilig en eerlijk verloop van de wedstrijd. Klaas van der Haring draait 

zijn derde seizoen als TC’er. 

Wat is je link met het fierljeppen? 

Mijn dochter is lid van de afdeling Winsum en springt in de 3e klas. Ik was al terreinvrijwilliger en was 

geïnteresseerd in de trainersopleiding, maar daarvoor waren er al genoeg. Toen ben ik in de TC 

gekomen, want daar konden ze nog wel mensen gebruiken. 

Wat doen jullie als TC? 

We zijn een uur van tevoren op het terrein en zetten de spullen klaar, zoals geluidsinstallatie, 

meetapparatuur, scoreborden en dergelijke. Ook controleren we de schansen en waterdieptes en de 

diepte van het zandbed. En we meten de schansen digitaal in met het meetapparaat. Tijdens de 

wedstrijd letten we er onder meer op dat de meter het stokje – ‘jalon’- op de juiste plek zet en dat 

het balletje van de verste afstand goed ligt. Daarnaast is vooral de TC’er achter de schansen het 

aanspreekpunt voor de ljeppers en coachen. Dit is in een notendop wat op het pad van de TC komt. 

 

 



Hoe verloopt het seizoen tot nu toe? 

Het is een grillig en uitdagend seizoen, want we hebben al vaak te maken gehad met slechte 

weersomstandigheden. We houden de weersverwachting goed in de gaten en vaak was al van 

tevoren duidelijk dat de wedstrijd niet door kon gaan, maar soms moet je de wedstrijd stilleggen. Als 

iedereen 2 sprongen heeft gemaakt, is de wedstrijd geldig, maar dat lukt niet altijd. Dat is erg 

vervelend, maar je kiest voor de veiligheid van de ljeppers. Zelf heb ik overigens nog niet 

meegemaakt dat we een wedstrijd moesten staken. 

Niet iedereen is het altijd eens met de beslissing van de TC. Hoe ga je daarmee om? 

Ljeppers en coachen kunnen soms met emotie reageren op een beslissing en de meesten zijn vrij 

direct, maar daar kan ik wel tegen. Ikzelf heb nog nooit het gevoel gehad dat iemand blijvend boos is. 

Er zijn wel eens mensen die het niet eens zijn met een beslissing, maar je kunt het niet altijd iedereen 

naar de zin maken. Wij zijn als TC ook niet alwetend en moeten keuzes maken. Je bent als buitensport 

afhankelijk van de elementen. Voetballers gaan gewoon door als het regent, maar bij fierljeppen 

wordt het al snel onveilig en dan moet je de wedstrijd stilleggen en soms zelfs stoppen. 

Hoe vind je het als TC’er? 

Over het algemeen is het prima te doen. Je moet voortdurend op scherp staan, maar staat wel op de 

beste plek in de wedstrijd. Dichterbij kun je niet komen. En er gebeuren mooie dingen tijdens de 

wedstrijden met goede sprongen. Er zitten ook leuke talenten tussen, dat is mooi om te zien. We 

hebben ook een leuke ploeg om mee te werken, maar we kunnen wel wat versterking gebruiken. Het 

mooiste zou zijn als iedere vereniging een eigen TC kan bezetten, zodat we niet meer zo vaak en veel 

hoeven te reizen naar andere afdelingen. Als de groep wordt groter is, kun je de wedstrijden meer 

verdelen. En vrouwen zijn ook welkom, die zitten er nu nog niet bij. 

 

 

Tekst: Ida Hylkema 

Foto’s: Yldau Reitsma 


